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Geacht bestuur, 

In de periode van 27 oktober tot 19 november 2024 heeft de kascommissie de stukken die 

betrekking hebben op het boekjaar 2023 gecontroleerd. De controle omvatte de balans en 

de exploitatierekening alsmede de onderliggende bescheiden. De kascommissie heeft 

daarbij de begroting van het jaar 2023 betrokken, 

De kascommissie constateert dat het bestuur binnen de door de Algemene 

ledenvergadering vastgestelde begroting is gebleven. Begroot was een exploitatieverlies 

van 7550 euro, het resultaat was een exploitatieverlies van 6064 euro. De kascommissie 

constateert voorts dat de exploitatierekening alsmede de balans een getrouw beeld geven 

van de financiOle positie van de vereniging. Alle uitgaven worden ondersteund door daarop 

betrekking hebbende facturen. De transacties vinden giraal plaats. Daarin zijn geen 

onregelmatigheden geconstateerd. 

De kascommissie merkt net als het afgelopen jaar op dat sprake is van een structurele 

disbalans tussen de inkomsten en uitgaven. Voor zover de kascommissie heeft kunnen 

waarnemen is de begroting (en het resultaat) sinds de fusie jaarlijks negatief. De vereniging 

heeft voldoende liquide middelen en wordt verantwoord omgegaan met deze middelen. 

Het bestuur blijft dit jaar ook binnen de door de algemene ledenvergadering vastgestelde 

begroting, evenwel merkt de kascommissie op dat bij een gelijkblijvende inkomsten- en 

uitgavenpatroon het einde van de reserves van de vereniging op termijn in beeld komen. 

Evenwel heeft het bestuur aangegeven hier aandacht voor to hebben en ook bewust aan 

het interen is op het eigen vermogen. De kascommissie begrijpt deze keuze. 



ove 

Concluderend stelt de kascommissie vast dat de financiole situatie van de vereniging met 

betrekking tot het boekjaar 2023 correct is weergegeven. De kascommissie waardeert - in 

het bijzonder - de samenwerking met de penningmeester die altijd bereid is om een nadere 

toelichting te verschaffen. 

De kascommissie adviseert de ledenvergadering om het bestuur decharge te verlenen voor 

het gevoerde beleid over het boekjaar 2023. 

Voor vragen zijn wij beschikbaar tijdens de algemene ledenvergadering 

Met vriendelijke groet, 

De kascommissie, 

Mark van den Hove en Martine P' ters 
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